
MATCHPROGRAM
Djurgårdens IF 1987
Stockholms Stolthet

Djurgården—IFK Mora



DJURGÅRDENS
Bandy 
Bobsleigh 
Bordtennis 
Bowling

Boxning 
Brottning 
Cykel 
Fotboll

IDROTTSFÖRENING
Fäktning 
Handboll
Ishockey 
Konståkning

Orientering
Skidor 
Slalom 
Squash

DJURGÅRDSUPPROPET

Det kan knappast ha undgått Dig att Djurgårdens Idrottsförening 
har mycket stora bekymmer med ekonomin. Med dessa rader vill 
vi kort redogöra för hur just Du kan hjälpa till att rädda vår 
förening!!

Vi kommer att vidtaga alla tänkbara åtgärder för att vår eko
nomi åter skall bli sund. Vår inriktning är att förverkliga höga 
sportsliga mål inom alla de idrotter vi bedriver. Sportsliga 
framgångar för främst fotboll och ishockey åstadkommer på sikt 
stora intäkter.

I våra led finns det en rad av "gamla" och "nya" guldmedaljörer, 
som står bakom vårt upprop. För att tävla på elitnivå, där vi hör 
hemma, måste vi klara av att satsa ordentligt på den sportsliga 
sidan. Till detta krävs pengar! Dessutom krävs pengar till att 
driva våra omfattande ungdomsaktiviteter.

Vi vet genom många kontakter inom föreningen, att det finns en 
stor vilja att åstadkomma både sportsliga och ekonomiska resul
tat. Många djurgårdare har vänt sig till oss och menat, att ett 
upprop av det här slaget borde genomföras. Det finns redan 
många som vill vara med och lämna ett extra bidrag. Men detta 
bör ske i organiserad form så att det blir en ordentlig effekt.

Ett räkneexempel kan visa hur mycket en insats från Dig bety
der. Vi är totalt över 9000 djurgårdare. Om "bara" hälften av oss 
bidrar med 200 kronor betyder detta att föreningen tillförs cirka 
en miljon kronor. Grundplåten till saneringen av vår ekonomi.

Självfallet är den summa Du sätter in valfri; stor eller liten! Alla 
bidrag är välkomna. Vi bifogar ett inbetalningskort och ut
trycker redan nu ett varmt och uppriktigt tack till Dig som 
deltar.

DJURGÅRDENS IDROTTSFÖRENING

Jan-Peder Norstedt 
Styrelseordförande 
På överstyrelsens vägnar

Oscar Bernadotte 
Fäktningsordförande

Lars-Gunnar Björklund 
Urdjurgårdare

Håkan Södergren 
Hockeyspelare

Gösta "Knivsta" Sandberg 
Mr Djurgården

Postadress:
Klocktornet Stadion 
114 33 STOCKHOLM

Telefon: Telegramadress:

08/11 57 11 Djurgårdarna

Organisationummer: Telefax:

01 - 80 20 00 - 6782 08/21 15 83

postgironummer 56916-0





Djurgårdens IF

Dagens matchbollar

av märket MITRE 
är skänkta av:
FOLKSAM
HELREKLAM
HÄGGLÖFS FONDKOMMISSION

Dagens domare:
Sven-Erik Grönlund, Kvissleby

Sven-Erik är 49 år och jobbar som skol
vaktmästare i det civila. Som ni vet får man 
endast döma tills man blir 50 år. Så att detta 
är hans näst sista säsong i de högre serierna. 
Sven-Erik är allsvensk domare och har även 
under sin karriär gästspelat som linjeman 
ute i Europa.

Vi hälsar Sven-Erik välkommen till Sta
dion och hoppas på en trevlig match.

Dagens linjemän:
Magnus Björksved, Eskilstuna
Erik Larsson, Eskilstuna

1 Joakim Sjöström
2 Leif Nilsson
3 Vito Knezevic
4 Kjell Granqvist
5 Roger Casslind
6 Lars Åstrand
7 Glenn Schiller
8 Sören Börjesson
9 Stefan Rehn

10 Svante Mjörne
11 Peter Skoog
12 Tomas Sunesson
13 Glenn Myrthil
14 Peter Mörk



IFK Mora

1 Tomas Nilsson
2 Per-Erik Danielsson
3 Lars-Åke Edvardsson
4 Stefan Nilsson
5 Per Dalebjer
6 Magnus Lindholm
7 Jan Hanses
8 Thomas Hall
9 Jan-Åke Nilsson

10 Lennart Grahn
11 Roland Renheim
12 Ulf Jonasson
13 Håkan Ryss
14 Ola Andersson
15 Anders Axelsson
16 Steven Payne
17 Anders Forsén
18 Torbjörn Schedvin
19 Morgan Kullberg
20 Jonas Dofs
21 Johan Hjelte
22 Ola Johansson

Lars Ericson 
Christer Lind 
Bo Backlund

Dagens knatte
Dagens knatte som följer med laget under 
laddning och match heter Henrik Petré.

Henrik är 8 år fyllda och spelar boll i vårt 
pojklag födda år 1979. Henrik som till var
dags studerar i Oxhagsskolan i Kista är en 
mångsidig idrottskille och en stor djurgår
dare.

Han spelar nämligen också ishockey i vår 
förening. Kanske blir det en modern Kniv- 
sta.

Henrik har trots sin ringa ålder lagt sig 
till med vissa ritualer innan matcher. Av nå
gon anledning är det viktigt för honom att 
alltid ha nr 10 på tröjan.

Annars går det inte och spela, säger han.
Vi hoppas att Henrik för tur med sig till 

laget i dag och önskar honom lycka till med 
idrotten och skolan.

Djurgårdens IF
Nästa hemmamatch:
Söndag 14 juni kl. 18.00 
DIF—Vasalund



Kvällens gäster
IFK Mora
Vi hälsar kvällens gäster IFK Mora speciellt välkomna till dagens match.

Speciellt välkomna därför att det är första gången de gästar Stockholms Stadion.
IFK Mora är för oss Stockholmare kanske mer kända för sina ishockeyspelare och 

skidåkare.
Men efter gediget ungdomsarbete har man lyckats komma upp i fotbollsociteten 

också.
Vi har inte gjort några spektakulära värvningar inför året utan satsar vidare på de fina 

ungdomskullar vi fått fram under de sista åren berättar tränaren Lasse Eriksson.
Klubbens målsättning är att under 1987 lyckas med att etablera sig som ett div. 

1-lag.
Många har tippat Mora som en avstigningskandidat, men genom 5 poäng hittills i 

serien med bland annat vinst över DIF:s banemän Örebro har man fått tänka om.
Rapporter berättar om ett lag som bemödar sig om att spela fotboll i alla lägen. Vida

re har man ett snabbt anfallsspel och är mycket farliga på fasta situationer.
Publiken kommer säkert att lägga märke till att man spelar ett lite annorlunda spel 

än vad vi är vana att se.
Man använder sig av 3 backar, 5 mittfältare och 2 forwards.
Lasse Eriksson berättar också om att just förmågan att hålla sig till uppgjord taktik 

är en fin egenskap spelarna besitter.
IFK Mora är ett lag som har stora chanser att etablera sig redan detta år och blir en 

svår nöt för våra killar att knäcka.

Stephan Kullbergs hemliga liv
Namn: Stephan Kullberg
Födelsedatum/ort: 1959-01-10, Åseda
Längd/vikt: 180 cm, 74 kg
Familj: Sambo med Katarina
Vilket är ditt favoritplagg och varför: Träningsoverall
Vilken är din mest kände vän utanför fotbollen: —
Vilket skolämne tyckte du mest illa om och varför:
Historia. Det var mycket årtal att hålla i skallen.
Vad skulle du göra om du vann två miljoner på Lotto: 
Skaffa en bra bostad och för övrigt leva som vanligt.
Vad skulle du vilja bli berömd för utanför fotbollen:
Vet ej
Hur många femmor fick du sista terminen i skolan:
1 st. i gymnasiet
Vem skulle du helst vilja träffa och varför: Diana 
Ross. Har alltid velat det.
Vad skrämmer dig mest: Krig och ondska
Vilken var din första bil och vad kostade den: Volvo
343 , ca 20 000:—
Vilka är dina favoriter i popvärlden: Whitney Hous
ton m. m.
Vilken ägodel hemma uppskattar du mest: Den har jag 
inte. ”Diskmaskin”

Vad tycker du inte om hos dig själv: Kan vara för envis
Vilken är den största risk/chans du någonsin tagit:
När jag flyttade till Stockholm och lämnade min tjej i 
Göteborg
Hobbies: Tennis
Vilken veckodag ogillar du mest och varför: Måndag.
Oftast dag efter match, och om det inte har gått så bra.
Har du någonsin blivit tagen för någon annan: Ja 
Om du tävlade i 48 000-kronorsfrågan, vilket ämne 
skulle du välja: Efterrätter
Vilken är din favorit bland seriefigurer: Fantomen
Vad avser du med avkoppling: När man är fri från fot
boll och jobb och kan göra precis vad man vill utan att 
passa några tider
Om du måste söka nytt jobb i morgon, vad skulle du 
göra: Vet ej, för övrigt trivs jag bra med det jag gör 
Vilken annan idrottsman skulle du vilja likna och var
för: Daley Thomsson
Vilken skådespelare skulle du vilja vara och varför:
Gösta Ekman. Han är rolig
Har du någon återkommande dröm: Nej



TOMMY SÖDERBERGS KRÖNIKA
Sedan vi senast hördes har fotbolIslivet för oss Djurgårdare pendlat mellan lycka och 
förtvivlan.

Förtvivlan när vi i derbyt mot BP ligger under med 3—1 i halvtid och lycka när vi efter 
att ha tagit fram de kamintakter som finns hos våra spelare vänt detta till 5—3.

Många liksom jag trodde att spelet hade lossnat efter denna fina upphämtning.
Men tyvärr så gick vi på en riktig mina borta mot Örebro med 1—4.
Hur kan det nu gå så dåligt i denna match?
Något entydigt svar har vi inte utan många teorier har varit på tapeten.
Jag tror att vi som spelare och ledare måste vara väldigt vaksamma på att vi i alla 

matcher laddar som om det vore en seriefinal. Det därför att vi för våra motståndare är 
en stor skalp att plocka. Vi måste därför se till att vi blir betydligt aggressivare både i 
vårt försvarsspel och vårt anfallsspel.

För tittar vi på första halvlek mot BP och matchen mot Örebro så har vi varit lite tama
re än motståndarna.

Jag tycker mig märka att en stor medvetenhet hos killarna om detta har växt fram 
och hoppas att vi slipper fler sådana matcher i år.

Dessbättre har ju förhandsfavoriterna överlag släppt poäng både till höger och 
vänster.

Därför finns det ingen som helst anledning att rucka på vår målsättning att ta oss 
tillbaka till allsvenskan.

Hur påverkar då föreningens dåliga ekonomi spelarna?
Mitt svar är att om det påverkar i någon mån så är det positivt. Underligt svar tycker ni 

säkert, men min erfarenhet är att kriser för människor närmare varandra och samman
hållningen och andan hos killarna är på topp trots motgångarna.

Jag har haft medarbetare och tittat på Mora. De har rapporterat om ett välspelande 
lag med bra organisation.

Med dessa rapporter som underlag så vågar jag tro att vi kommer att bjuda er på en 
välspelad och trevlig match i kväll.

Tommy Söderberg




